
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 11 de gener de 2017 
Inici:  21:05 h 
Fi: 22:15 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
  

Anaïs Medina Terradas  particular  
Carme Luis Puig  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Berta Martín Garcia  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Comajuan Brutau  particular 
Dídac Heredia    particular 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 

Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
Altres assistents : Cristina Gálvez, Xavier Alfaras i Sole Iñiguez 
 
Han excusat l’assistència la Sra. Cristina Montoya, ,la Sra. Anna Oliver, el Sr. Jordi Gómez i el 
Sr. Lluís Prat.   
 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05 h. 
 
Abans de passar a tractar el punts de l’ordre del dia, la Sra. Presidenta presenta el Sr. Xavier 
Alfaras als membres assistents. El Sr. Alfaras ha vingut a explicar la reforma que es vol portar a 
terme a l’ermita de Sant Cebrià de Fuirosos. 
 
El Sr. Alfaras explica que l’església de Sant Cebrià de Fuirosos, que actualment depèn de la 
parròquia de Sant Martí de Montnegre, va quedar abandonada fa anys i al llarg d’aquest temps 
ha estat víctima de robatoris i actes de vandalisme que la van deixar en un estat deplorable. 
 
L’any 2015, la comunitat de la parròquia de Sant Martí de Montengre va ser alertada d’un 
esvoranc a la teulada de l’església i alguns feligresos van fer-se càrrec d’unes primeres obres 
de reparació d’urgència per evitar que l’arc central caigués i s’acabés de malmetre tot 
l’estructura de l’edifici. Per fer front a les despeses d’aquesta primera actuació es va sol·licitar 



 

 

un préstec. Posteriorment, però, es va poder signar un conveni amb l’Ajuntament de Sant 
Celoni, el Bisbat de Terrassa i els serveis del Parc Montnefre-Corredor, per aconseguir l’ajuda 
econòmica suficient per amortitzar aquest préstec i continuar les obres. 
 
Encara hi ha molta feina per fer, però, per recuperar l’edifici de l’església de Sant Cebrià de 
Fuirosos. Per aquest motiu, la comunitat de Sant Martí de Montnegre està buscant persones 
voluntàries per formar part del projecte de recuperació d’aquest element important del patrimoni 
de La Batllòria. 
 
Recuperar aquest espai per La Batllòria suposaria poder recuperar també antigues tradicions 
com l’Aplec de Fuirosos i gaudir d’un nou indret on fer-hi actes diversos. 
 
Per tot això, es demana al Consell de Poble que faci aquesta crida de voluntariat entre la gent 
de La Batllòria i d’aquí a uns dies, el 15 de febrer, es podria fer una reunió amb totes les 
persones interessades per explicar quines obres i actuacions cal entomar. 
 
A continuació, intervé la Sra. Soledad Iñiguez, coordinadora de l’àrea de Cultura i Educació de 
l’Ajuntament de Sant Celoni, per explicar els projectes que actualment s’estan treballant amb la 
Comissió de joves de La Batllòria. 
 
Aquesta Comissió que ha començat aquest curs, aplega alumnes d’entre 12 i 16 anys de l’IES, 
jovent de La Batllòria, a més de tècnics d’Educació i Serveis Socials.    
 
S’estan treballant diversos projectes, com el projecte Amatista, en què també hi col·labora 
l’Escola Montnegre, un taller d’estudi assistit i un taller lúdic, a més del treball de pintura del 
Safareig. Aquest darrer projecte engloba un treball amb el jovent per endreçar aquest espai i 
que se’l facin seu, de manera que en tinguin cura i el respectin com a espai de lleure i de 
trobada per tota La Batllòria. Es farà un concurs de grafits per decorar la paret i el treball 
guanyador serà comunicat prèviament al veïnat perquè n’estiguin al cas de la nova decoració 
de l’espai.   
 
Després d’aquestes intervencions es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

 
2. Informació de la presidenta 
 
La Sra. presidenta comenta que a la propera sessió portarà un resum de les actuacions fetes, 
que han estat demanades i impulsades des del Consell de Poble.  
 
Es proposa editar algun fulletó informatiu per fer públic aquest resum d’actuacions o bé 
incloure’l a títol informatiu al Facebook i/o a l’Informatiu municipal. 
 
La Sra. presidenta recorda que dijous vinent l’agent de Policia encarregat de la senyalització 
vindrà a La Batllòria per recollir les peticions dels comerciants quant a senyalització i estudiar-
ne la viabilitat, d’acord amb el què es va acordar en la darrera reunió de comerciants. 



 

 

El 19 de gener hi ha una reunió a l’Escola Montnegre per parlar del projecte de cobriment de 
les pistes i recollir propostes. Hi serà l’AMPA, la direcció de l’Escola, l’alcalde, l’arquitecte 
municipal i la presidenta del Consell de Poble.  
 
També comenta que actualment estem sense agent cívic a La Batllòria, però, en breu, hi haurà 
un nou procés de selecció per assignar un nou agent (o potser la mateixa persona que hi 
havia). 
 
Divendres 13 de gener hi ha una reunió amb els de Promoció Econòmica de l’Ajuntament per 
parlar del tema del mercat i de les fires. 
 
El Sr. Comajuan apunta que caldria aprofitar-la per tornar a traslladar la petició del mercat 
setmanal. 
 
3. Informació de les comissions 
 
El Sr. Jovellar explica l’estat del projecte de remodelació del camp de futbol. Actualment està 
en fase de licitació i sembla ser que la primera fase de les obres podria començar al març. En 
una segona fase es farien els vestidors. 
 
 
4. Torn obert de paraula 
 
El Sr. Comajuan comenta que en properes edicions de la Festa Major, potser caldria no 
incloure el logo del Consell en els cartells, perquè en realitat no es decideix res dels actes de 
Festa Major. La presència del logo en la publicitat de Festa Major fa que els membres del 
Consell rebin queixes d’actes que no han decidit ni organitzat. 
 
La Sra. presidenta recorda als membres assistents que encara tenim pendent la llista de 
propostes de noms pel Parc de la A (ho deixem per la propera sessió) i les propostes per 
celebrar l’aniversari de Les Llobateres, que, per cert, -diu- es netejarà properament. 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:15 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


